
Interpelácia č. 9/2018   
 

 

1. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.2.2018  

 

 

Tomko: 

Moja interpelácia je na priechod pre chodcov M. R. Štefánika pri budove obvodného úradu 

k parku. Z jednej strany je to spojené, chodník je spojený s vozovkou, ale z druhej strany 

smerom k parku je tam vyvýšený obrubník. Ja som tam dneska sledoval jednu mamičku, jak 

sa chudera tam trápila s tým kočíkom a nie a nie dostať ten kočík na chodník. Je to dosť 

frekventovaný chodník, to je tu k mestskému úradu, možno aj viete o čom rozprávam. Takže, 

skúsme vyhovieť tým mamičkám s kočíkom, žeby mohli plynule. Ja som si pozrel ostatné, ten 

istý problém je aj na Švermovej ulici, materská škôlka, to som už raz interpeloval, tam sú 

obrubníky z obidvoch strán. Nič sa kolo toho nezrobilo. 

 

PhDr. Čižmár: 

Toto je v pláne, pán poslanec. Toto už bolo predmetom pracovného stretnutia na oddelení 

výstavby. Pretože tak, ako hovoríš, to nie je len problém mamičiek s deťmi, ale aj starších 

ľudí aj mobilných. Napríklad, to, čo spomínaš v prípade okresného úradu je zhoršená 

dostupnosť pre tých, ktorí využívajú autobusovú dopravu a keďže už máme dimenzované 

autobusy, tak že je tam ľahký prestup do priestorov autobusu, tak by skutočne už bolo načase, 

aby sa upravil aj priestor chodníkov a nájazdov na chodník z cesty.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


